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Abstract (en)
The industrial truck (2) has a switching element (3) that is arranged at back of driver seat (9) for operating functions of truck. The switching element
is located in gripping section of person. The driver seat is provided on the hood (20). The switching element is operated at limited range of speeds
for reverse drive of truck. A pressure switch (16) is pressed to produce switching signal. The overhead guard (12) is provided with rear spar (14).
The switching element is provided on rear spar. An alarm is located to produce sound during driving vehicle in reverse direction.

Abstract (de)
Bei einem Flurförderzeug, insbesondere einem Gegengewichtsgabelstapler (2), mit einem hinter einem Fahrerplatz (9) angeordneten Schaltelement
(3) zur Bedienung von Funktionen des Flurförderzeugs (1), wobei das Schaltelement (3) sich in einem Griffbereich einer sich auf dem Fahrerplatz
(9) befindlichen Person mit seitlich gedrehtem Oberkörper befindet, steht bei betätigtem Schaltelement (3) der gesamte Geschwindigkeitsbereich für
Rückwärtsfahrt und bei nicht betätigtem Schaltelement (3) ein eingeschränkter Geschwindigkeitsbereich für Rückwärtsfahrt zur Verfügung.
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